

6. Epistolar

Brief von August Hermann Francke an Samuel Pellionis.

Francke, August Hermann

Halle (Saale), 18.03.1711

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-13569

Vir clarissime et mihi per dilecte
Littere Tue Neosolii d. 2. Jan. ad me scriptae rectissime, licet
gressu tardiori, tandem ad manus meas pervenere. Argen-
tum, quod Orphanotropheo et Cassa, quae vocatur, agnoscitur
destinatum per Dn. Adelerungium procuratum in Litteris
citra huius culpam nondum nobis obtingere potuisse con-
opportuno veniet, quocumque venerit, tempore.
Interim gratias tibi pro illis muneris tui primi-
tiis, suavisimum gratia tui erga orphanotropheum animi
odorem spirantibus, imperissimas ago habeoque. Remune-
ratorem tibi elelego ipsum Orphanorum Patrem, Deum,
cumque rogo, ut gratia sua et benedictione fecundissima
secundet omnia, quae in gloriam nominis eius et iuventutis
emolumentum agis ac meditaris. Nos per gratiam Dei
anno 1709 pro orphanotrophiis et reliquarum puellarum scho-
lis aedificium pecuniare extruximus, atque anno superiori
orphanotropheo in latere meridionali aedes adunximus,
in quibus in posterum cibis capiatur et rem nam habet
economus, superiori auditorium prius no-
nunc in
animo habemus, Parenti in qua desideratis hocce anno
aedificium seorsum excondere, quod integram capiat
Parilagogium Regium, nimirum, si voluerit Deus et
nobis vita superuenit. Haec apud nos aguntur. Vale,
pro nobis ora, nostrisque reciprocis te fruiturum pre-
cibus, persuasissimum habet. T. A. H. F.
d. 18. Mart. 1711.